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Dobrý den.

Velice si vážím Vašeho názoru na aktuální situaci.

Touto problematikou jsme se důkladně zabývali v rámci našeho pirátského 
poslaneckého klubu, kde byla celá záležitost podrobně projednána a tady je naše 
aktuální stanovisko:

"Zákon o COVID pasu" jsme se rozhodli v této podobě určitě NEPODPOŘIT. Ačkoli jsme 
ochotni diskutovat o COVID pasu pro epidemiologicky odůvodněné situace s vysokým 
rizikem šíření COVID, jako jsou například hromadné akce o tisícovkách lidí, rozhodně 
odmítáme jeho plošné nasazení pro běžné aspekty lidské činnosti.

Předložený zákon vykazuje navíc mnoho pro nás nepřijatelných věcných změn – 
například nemá omezenou dobu účinnosti, vztahuje se na jakákoli infekční onemocnění 
(tedy nejen COVID), nemá vyřešenou ochranu osobních údajů či postrádá jakoukoliv 
ekonomickou analýzu pro testování.

Navíc vláda o možnosti takového zákona věděla již řadu měsíců, přesto se ho nyní 
pokouší protlačit během pár dnů na sílu v legislativní nouzi. To odmítáme. Naopak 
podporujeme jeho evropskou verzi pro cestování, aby byla zajištěna bezpečnost občanů
a omezil se přenos rizikových mutací.

S pozdravem a úctou

Bc. František Elfmark, DiS.
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